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Besluitenlijst 
Vergadering van de Statencommissie 

Woensdag 6 september (blok 1) en 20 september 2023 (blok 2 en 3) 
Locatie: Statenzaal van het Drents parlement 

U kunt de agendavoorstellen, de ingezonden brieven en de live-stream via het StatenInformatie- 
Systeem (SIS) van de vergadering van 6 september inzien op de website van het Drents Parlement 
onder het volgende adres: Statencommissie 06 september 2023 09:30:00, Drents parlement 
U kunt de agendavoorstellen en de live-stream via het StatenInformatieSysteem (SIS) van de  
vergadering van 20 september inzien op de website van het Drents Parlement onder het volgende 
adres: Statencommissie 20 september 2023 09:30:00, Drents parlement 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 6 september 2023 is als bijlage opgenomen 
bij deze besluitenlijst. 

Aanwezig:  

de heer J. Puper (voorzitter Blok 1) 
mevrouw Udinga (voorzitter Blok 2) 
 
de heer J. Barelds (PVV) (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw B. van den Berg-Slagter (ChristenUnie) 
     (Blok 1 en 2) 
mevrouw W.G. Bolhuis-van Unen (BBB) (Blok 1) 
de heer B. Bolumba (GroenLinks) (Blok 1, 2 en 3) 
de heer R.A.A. Bosch (PvdA) (Blok 1) 
de heer D. van den Brand (JA21) (Blok 1, 2 en 3) 
de heer G.B.H. Brandsema (ChristenUnie) (Blok 1) 
de heer J.W. Brinkhorst (D66) (Blok 1 en 2) 
de heer D. Bruins (PvdA) (Blok 1en 2) 
de heer J.P. Brouwer (BBB) (Blok 2 en 3) 
de heer B. van Dekken (CDA) (Blok 1, 2 en 3) 
de heer D. Dekker (Sterk Lokaal Drenthe)  
     (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw G.J. Dikkers (SP) (Blok 1 en 2) 
commissielid J. Faber (Partij voor de Dieren)  
     (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw H.M. Fikenscher (Volt) (Blok 2 en 3) 
mevrouw M. Hamraoui (GroenLinks) (Blok 1 en 3) 
de heer J.C. Hellendoorn (D66) (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw S. Hilgenga-van Dam (CDA) (Blok 1, 2  
     en 3) 
de heer M. Jansen (BBB) (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw A.A. Jongman (BBB) (Blok 2) 
mevrouw A.M. Kleine Deters (D66) (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw M. Kramer-Hammenga (Volt) (Blok 1, 2  
     en 3) 

 
 
 
de heer J.H. Kreuze (CDA) (Blok 1) 
de heer H. Loijenga (Volt) (Blok 1 en 2) 
de heer H. Loof (PvdA) (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw S.A. Maris-Brouwer (BBB) (Blok 1) 
mevrouw L. Martens-Schuitema (VVD) (Blok 1) 
de heer F. El Masoudi (Forum voor Democratie)   
     (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw R. Masselink-den Hollander (VVD)  
     (Blok 3) 
mevrouw F.S. Mensen-Maat (PvdA) (Blok 1, 2  
     en 3)  
de heer W.L.H Moinat (SP) (Blok 1, 2 en 3) 
mevrouw H. Mulder (VVD) (Blok 1 en 2) 
mevrouw C.E. Niessink (Forum voor Democratie) 
     (Blok 1, 2 en 3) 
de heer H. Omlo (JA21) (Blok 1, 2 en 3) 
Statenlid S.J. Peeks (Partij voor de Dieren)  
     (Blok 2 en 3) 
mevrouw K.E. Pouwels-Koopman (ChristenUnie)  
     (Blok 2 en 3) 
de heer J. Puper (PvdA) (Blok 1 en 2) 
commissielid J.F. van Reijmersdal (Partij voor de  
     Dieren) (Blok 1, 2 en 3) 
de heer J.J. Rook (GroenLinks) (Blok 1, 2 en 3) 
de heer A.K. Schoenmaker (Sterk Lokaal  
     Drenthe) (Blok 1) 
de heer H.G.J. Schuinder (BBB) (Blok 2 en 3) 
de heer J.H. Steenbergen (Sterk Lokaal Drenthe) 
     (Blok 1) 
mevrouw A. Udinga (VVD) (Blok 1, 2 en 3) 

https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie/2023/06-september/09:30
https://www.drentsparlement.nl/Vergaderingen/Statencommissie/2023/20-september/09:30
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de heer C. Vianen (VVD) (Blok 2 en 3) 
de heer A. Vorenkamp (PVV) (Blok 1, 2 en 3) 
de heer A.V.B. Vos (Forum voor Democratie) 
     (Blok 1, 2 en 3) 
de heer W.H. Vossebeld (BBB) (Blok 1) 
de heer H. van de Weg (SP) (Blok 1) 
de heer S.K.D.S. Zandvliet (SP) (Blok 1, 2 en 3) 
Statenlid R.R.M. Zuiker (Partij voor de Dieren)  
     (Blok 1, 2 en 3) 
de heer G. Zuur (CDA) (Blok 2 en 3) 
 
 
de heer T.H. Corporaal, Statengriffie 
de heer K.F.J. Bertels, Statengriffie 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

de heer J. Otter (BBB) (20 sept: tot 12 uur  
     aanwezig) 
de heer E. van Dijk (BBB) (20 sept: vanaf 13 uur  
     aanwezig) 
mevrouw Y.M. Turenhout (PvdA)  
mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) (6 sept  
     tot 13.00 uur aanwezig) 
de heer H.G. Jumelet (CDA) (6 sept. tot 12.00 uur 
     aanwezig) 
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1. Opening 

De voorzitter opent om 9.30 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

2. Vaststelling van de agenda 

De fractie van de VVD stelt voor agendapunt 8 (Beantwoording vragen van de Statenfractie VVD over 
Natuurdoelanalyses en extern salderen) te verschuiven naar een volgend commissievergadering en 
komt met een aangepast voorstel terug. De agenda wordt als zodanig vastgesteld. 

3. Mededelingen 

Gedeputeerde Jumelet nodigt de Statenleden en commissieleden uit om aanwezig te zijn bij het 
EK wielrennen van 20 tot 24 september. 

4. Besluitenlijst van de Statencommissievergadering 14 en 28 juni 2023 en de lijst van  
toezeggingen 

Er zijn geen opmerkingen over de besluitenlijst en de toezeggingenlijst.  
De besluitenlijst en de lijst van toezeggingen van de vergadering van 14 en 28 juni 2023 worden con-
form vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken 

De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
Agenderingsverzoeken 
- De fractie van de ChristenUnie vraagt om agendering van de brief (A.35) van 18 juli over het 

DPLG als interpellatiedebat bij de PS-vergadering van 27 september 2023.  
- De SP-fractie vraagt om agendering van brief (A.7) van 20 juni 2023 over Verkenning naar de mo-

gelijkheden van een Provinciaal Energiebedrijf (motie M 2023-9). 
- De fractie van de BBB vraagt om agendering van brief (A.26) van 4 juli 2023 over Verkenning Be-

renschot cultuurbeleid Drenthe richting 2025-2028 en brief (A.31) van 11 juli 2023 over Het Drents 
AdaptatieBeeld. 

- De CDA-fractie vraagt om agendering van brief (A.9) van 20 juni 2023 over Drents Overijsselse 
Netversterking Oost. 

 
De volgende schriftelijke vragen zijn binnengekomen: 
N.a.v. A.2. (GS-brief over Subsidieregeling inzet personele capaciteit voorfase woningbouw)  
Mevrouw Maris (BBB) 
Hoe is de subsidieregeling bekostigd door de provincie? Wat is de hoogte van de subsidiepot en hoe 
wordt de inzet van de middelen het verantwoord?  
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Gedeputeerde Turenhout 
Het subsidieplafond is € 500.000. Dit bedrag wordt gedekt uit het budget Bevolking en wonen en de 
regeling maakt het mogelijk dat de gemeentelijke capaciteit in de voorfase van woningbouw wordt ge-
cofinancierd en daarmee een impuls aan de woningbouw in Drenthe wordt gegeven. Via de provinci-
ale website kunnen gemeenten een format downloaden waarmee ze de kosten vooraf kunnen verant-
woorden. Als de woningen gerealiseerd zijn, worden deze door de gemeenten bij het CBS voor ge-
reed gemeld en op die manier kan de provincie het hele proces volgen.  
 
N.a.v. A.3. (GS-brief over Advies op geactualiseerd winningsplan Wanneperveen) 
Mevrouw Maris (BBB) 
Er staat bij het ingekomen stuk A.3: gaswinning Wanneperveen toe te werken naar een vermindering 
van de hoeveelheid af te voeren productiewater. Onze vraag: wat gebeurt er met het productiewater, 
wat niet afgevoerd wordt?  
 
Toezegging 
Gedeputeerde Jumelet komt schriftelijk terug op de vraag wat er gebeurt met het productiewater, wat 
niet afgevoerd wordt?  
 
N.a.v. A.6. (GS-brief over Stand van zaken aangaan regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe) 
Mevrouw Bolhuis (BBB) 
Hoe is de financiering van € 7,9 miljoen door de provincie gedekt?  
 
Gedeputeerde Meeuwissen  
Drenthe krijgt van het Rijk maximaal € 30 miljoen. Dat betekent dat er ook € 30 miljoen aan cofinan-
ciering bij moet vanuit de regio, als we dat maximale bedrag willen krijgen. Er moet nog bepaald wor-
den welke projecten we gaan doen, in welke portefeuille valt dat en hebben we daar ook al geld voor 
gereserveerd? Zo niet dan komen we terug bij PS. 
 
N.a.v. A.8 (GS-brief over Afhandeling motie M 2023-2 Quick scan Drentse ijsbaan) 
De heer Schoenmaker (Sterk Lokaal Drenthe) 
Wat zijn de vervolgstappen rondom het al dat niet realiseren van de Drentse ijsbaan?   
 
Gedeputeerde Jumelet  
Dat is een hele goeie vraag, want het gaat over de rol die we hebben als provincie. De quickscan en 
de uitkomst ligt er. Gedeputeerde Jumelet kan zich voorstellen dat we daar nog eens goed met elkaar 
over praten voordat we weer verder gaan. Want als we verder gaan, moet er ook geld op tafel komen 
voor dat vervolgonderzoek en dat staat niet in de sportbegroting.  
 
Toezegging 
Gedeputeerde Jumelet neemt het initiatief om met de opstellers van de Motie IJsbaan om tafel te 
gaan over vervolg van de Quickscan.  
 
N.a.v. A.10 (GS-brief over Situatie Museum de Buitenplaats) 
De heer Hellendoorn (D66)  
Met welke inzet denkt de provincie nu mee? We verwachten dat Gedeputeerde Staten ons voor of op 
1 oktober informeert over de voor de provincie relevante delen van de in de stukken genoemde con-
ceptovereenkomst.  
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Gedeputeerde Otter  
Datum 1 oktober is lastig, want het plan moet rond 1 oktober worden opgeleverd. Het heeft ook be-
hoorlijke financiële consequenties, dus ook voor die financiële consequenties gaan we zeker terugko-
men bij PS. De gedeputeerde hoopt bij de herziening en de actualisatie van de begroting 2024 daarop 
terug te kunnen komen.   
 
N.a.v. A.15 (GS-brief over Afhandeling motie Haal Skills naar Drenthe, M2019-14) 
Mevrouw Udinga (VVD) 
Hoe voortvarend en op welke manier gaat GS aan de slag om in het najaar de partijen aan tafel te krij-
gen - dus zowel de kennisinstellingen als de provincies - om een bidbook op te leveren voor het orga-
niseren van skills? Welke inspanningen worden geleverd om een geschikte locatie te vinden? En hoe 
wordt PS op de hoogte gehouden van de voortgang?  
 
Gedeputeerde Meeuwissen 
De gedeputeerde heeft inmiddels contact gehad met één van de MBO-instellingen in Drenthe om te 
vragen of ze echt serieus belangstelling hebben, en dat hebben ze. Dus we gaan binnenkort weer om 
tafel met elkaar om te kijken hoe en wat, en wat er mogelijk is. De organisatie ligt wel bij de MBO-
instellingen zelf, het is niet iets van de provincie, maar we kunnen wel faciliteren om de skills naar 
Drenthe te halen. Voor het eind van het jaar komt de gedeputeerde hierop terug.  
 
N.a.v. A.16 (GS-brief over Effecten meicirculaire provinciefonds 2023 en aanverwante recente ontwik-
kelingen) 
De heer Vossebeld (BBB)  
Hoe worden de Staten hierover geïnformeerd en wanneer valt dit samen met de afhandeling van de 
begrotingscyclus?  
 
Gedeputeerde Van Dijk  
Het gaat over de meicirculaire, die is verwerkt in de tweede actualisatie, de Bestuursrapportage, die 
27 september aanstaande op de agenda van de Staten staat. Over actuele ontwikkelingen houden we 
PS regulier op de hoogte via een Statenbrief. Op 27 juni is er voor het laatst één naar de Staten ge-
stuurd.  
 
N.a.v. A.23 (GS-brief over Aanleveren resterende natuurdoelanalyses aan Ecologische Autoriteit) 
Statenlid Pormes  
Op welke wijze worden de natuurdoelanalyses gebruikt bij het opstellen van het Drents Programma 
Landelijk Gebied. Zoals het in de brief staat, is dit vrij algemeen.    
 
Statenlid Zuiker (Partij voor de Dieren)  
In de brief die gestuurd is bij de natuurdoelanalyses schrijft het college dat zij kanttekeningen hebben. 
Kunnen ze uitleggen wat ze daar precies mee bedoelen?  
 
Gedeputeerde Van Dijk  
In de natuurdoelanalyses is weergegeven wat de knelpunten zijn in de verschillende Natura 2000- 
gebieden. Dit inzicht wordt in het DPLG gebruikt om de natuurherstelmaatregelen te selecteren en te 
lokaliseren met als doel het functioneren van bodem, water en natuursystemen te verbeteren om de 
Natura 2000-doelen te behalen. Wij werken de komende periode verder aan het concept DPLG om te 
komen tot een definitief gebiedsprogramma en daarin zal het zeker betrokken worden.  
 
Wat betreft de vragen van Statenlid Zuiker geeft gedeputeerde Van Dijk aan dat GS doelt op de kant-
tekeningen zoals genoemd in de brief van 9 mei. Daarin staat: het publiceren van de NDA’s is een 
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verplichting voor alle provincies. Tegelijkertijd plaatsen wij een aantal kanttekeningen en dan worden 
ze keurig uitgelegd. Bij de NDA's hebben wij veel, maar nog niet alles in beeld. We beseffen dat er 
kennishiaten in zitten. Hiermee is de informatie niet compleet. Dat is dus een kanttekening. Ook voor 
de methodiek van de NDA’s geldt dat het laatste oordeel van een habitat geldt. In Drenthe betekent dit 
dat alle NDA's uitkomen op een ‘nee, tenzij’-oordeel. Voor inzicht in de individuele natuurkwaliteit van 
habitats kan in de NDA een nadere duiding gevonden worden. Deze is daarbij te gebruiken voor een 
passende beoordeling. Een derde kanttekening is dat de te beschermen soorten en habitattypes soms 
conflicterend zijn aan elkaar. De laatste kanttekening is dat de klimaatverandering een drukfactor is 
die al speelt in Drenthe. Er zijn enkele doelen die wij mogelijk niet halen als gevolg van het verschui-
ven van populaties door deze drukfactor. Waar dit het geval is, wordt dit in de NDA beschreven. 
 
N.a.v. A.26 (GS-brief over Verkenning Berenschot cultuurbeleid Drenthe 2025-2028) 
De heer Hellendoorn (D66)  
Wat is de planning rondom de cultuurnota en op welk moment komt dat weer terug in PS? Is GS be-
reid om advies te vragen aan de Jongerenadviesraad bij het samenstellen van de cultuurnota? Is GS 
bereid om de ingekomen brief te betrekken bij het opstellen van de cultuurnota?  
 
Gedeputeerde Otter  
De gedeputeerde verwacht om PS begin oktober te kunnen informeren over de hele planning. Dat 
moet een beetje eindigen midden volgend jaar, om de nieuwe cultuurnota vast te stellen. Wij gaan in 
gesprek met alle belangrijke stakeholders en we gaan aangeven hoe we dat allemaal gaan doen. Wij 
zullen de Jongerenadviesraad hier ook voor uitnodigen. Alle ingekomen stukken zullen wij betrekken 
bij het opstellen van de cultuurnota. U vraagt ook naar de Jongerenadviesraad. Wij gaan in gesprek 
met alle belangrijke stakeholders en we gaan aangeven hoe we dat allemaal gaan doen. Wij zullen de 
Jongerenadviesraad hier ook voor uitnodigen. 
 
Toezegging 
Gedeputeerde Otter zegt toe dat hij de Jongerenadviesraad gaat uitnodigen voor een gesprek over de 
nieuwe cultuurnota. 
 
N.a.v. A.28 (GS-brief over Stand van zaken commissie vervolg Uitvoeringsprogramma Drentsche Aa, 
UPDA) 
De heer Brinkhorst (D66)  
Het definitieve advies van de commissie Uitvoeringsprogramma, ook wel UPDA genoemd, is aange-
kondigd voor na de zomer. D66 stelt prijs op spoedige bespreking van dit advies. Wanneer kunnen wij 
dit advies ontvangen met een datum?  
 
Gedeputeerde Meeuwissen  
We verwachten dat half oktober. Dan zullen we het ook als college bekijken, bespreken en van dui-
ding voorzien of van een reactie voorzien en zullen dat met PS delen. Dat zal uiterlijk in december 
plaatsvinden 
 
N.a.v. A.32 (GS-brief over Provinciale regenboogambassadeur) 
De heer Loof (PvdA)  
Is het mogelijk om op korte termijn een kennismaking te organiseren waarop we met elkaar van ge-
dachten kunnen wisselen over inhoud en vorm van de functie van de ambassadeur, zowel binnen als 
buiten de provincie? We hebben begrepen dat er veel positieve reacties zijn geweest op de aanstel-
ling van de regenboogambassadeur. Kunt u ons daar wat meer over vertellen? En hoe en wanneer wil 
het college een standpunt innemen over een eventuele voortzetting en wat voor rol kan PS daarin 
spelen?  
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De heer Van den Brand (JA21): 
Op dit moment is er een Adviesraad Toegankelijkheid en ik weet dat er nog een discussie is over het 
reglement. Gaat deze ambassadeur daar nou onderdeel van vormen en hoe verhoudt zich dat dan 
met de discussie over dat reglement?  
 
Gedeputeerde Turenhout  
Uiteraard is het mogelijk dat u kennis gaat maken. Hij is in ieder geval heel erg bereid daartoe en ze-
ker ook van gedachten te wisselen en als het nodig is, kunnen wij dat faciliteren. Inderdaad heel veel 
positieve reacties, zowel nationaal als internationaal. We hebben inmiddels een brief van de ambassa-
deur uit Estland gekregen, waarin ze de inzet van Henk prijst tijdens de Baltic Pride van afgelopen 
juni. Onlangs is het project ‘De veilige kleedkamer’ gestart, hetgeen ook kan rekenen op buitenlandse 
belangstelling, en onze ambassadeur heeft daarin een stimulerende, ondersteunende rol gehad. Hij is 
aangesteld voor dit jaar. Een vervolg willen we koppelen aan de startnotitie van de sociale agenda die 
ook in die periode richting Staten komt.  
 
Toezegging 
Gedeputeerde Turenhout zegt toe terug te komen op de vraag of de ambassadeur ook onderdeel gaat 
vormen in het reglement van de Adviesraad Toegankelijkheid  
 
N.a.v. A.33 (GS-brief Onderzoek beloningsverschillen M/V, Motie 2023-10: Loonkloof) 
Mevrouw Mensen (PvdA) 
We hebben nog een vervolgvraag naar aanleiding van dit onderzoek: waarom er specifiek gekozen is 
voor deze selectie van het onderzoek? Naar ons idee biedt dit nog geen volledig inzicht in de situatie, 
zoals die voor de onderzoeksperiode is ontstaan. Kunt u dit misschien toelichten?  
 
Gedeputeerde Turenhout 
Er is bewust gekozen voor de eerste vijf jaar, omdat dat het meeste inzicht geeft in de verschillen en 
dat maakt een onderzoek van salaris bij indiensttreding bij 386 nieuwe medewerkers representatief. 
Ga je de hele populatie pakken, dan krijg je geen zicht op de verschillen, omdat die verschillen steeds 
minder worden. Met het toepassen van deze selectie sluiten we bovendien aan bij de analyse van de 
provincie Friesland over de beloningsverschillen. Hierdoor is er ook een zekere mate van vergelijk-
baarheid. Een belangrijk motief om hier ook voor te kiezen.  
 
N.a.v. A.35 (GS-brief over Drents programma Landelijk Gebied) 
Statenlid Zuiker (Partij voor de Dieren)  
Wij vragen ons af wat de status is van dit stuk, wat ons toegestuurd is. Gaat het college nog beslissen 
over de maatregelen, of ze die daadwerk gaan uitvoeren? Zo ja, wanneer beslissen ze daar dan over 
en hoe kunnen ze tot die maatregelen komen als er nog geen uitgangspunten zijn geformuleerd?  
 
Gedeputeerde Otter 
De maatregelen zijn nog in concept, maar die waren de onderlegger voor een aanvraag van € 476 mil-
joen om middelen te hebben, zodat je in ieder geval een stap kunt maken in een hele hoop gebieden, 
met allerlei processen. Het Rijk zal deze nog gaan beoordelen, of het voldoende is of niet voldoende 
en dat we daar ook geld voor krijgen. Op het moment dat dat duidelijk is, kunnen we dat weer terug-
vertalen naar de concrete uitvoering. Ik kan niet overzien wanneer dat precies aan de orde is. In 
hoofdstuk 1 van het werkdocument hebben we allerlei uitgangspunten geformuleerd die ten grondslag 
liggen aan de maatregelenpakketten, dus het is niet een willekeurig gekozen iets.  
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N.a.v. B.3 (Brief van Vereniging Drentse Voedselbossen over Voedselbossen in Drenthe) 
De heer Loof (PvdA)  
Is er vanuit het provinciebestuur contact geweest met deze briefschrijvers? Wat is de inhoud daarvan 
geweest? Is er zicht op de Drentse situatie en speelt de problematiek ook hier in deze provincie in ur-
gente mate? En zo ja, zijn er stappen gezet of initiatieven ontplooid om hierin te voorzien?   
 
Gedeputeerde Turenhout  
Vanuit de provinciale regietafel Drenthe is medio juli een gezamenlijke reactie gegeven op de oproep 
van het COA en Nidos. De regietafel monitort voortgang van de realisatie van de opgave en stimuleert 
daarin waar nodig. Primair zijn de gemeenten verantwoordelijk voor de huisvesting van minderjarige 
statushouders en de provincie kan en wil gemeenten in brede zin ondersteunen in de realisatie van 
deze opgave, die ook steeds groter wordt, bijvoorbeeld door het opzetten van flex-woonvoorzieningen 
en doorstroomlocaties. Zoals het er nu uitziet kunnen we de opgave voor de opvang van jongeren nog 
net aan, maar het is echt kritisch. Naast alles wat loopt, zijn een aantal gemeenten nu al proactief met 
Nidos en COA in gesprek om tot extra plekken, ook voor deze jongeren, te komen.  
 
N.a.v. B.7 (Brief van de heer W. Woudboer en mevrouw M. Weisscher over Schade door bodem- 
daling) 
De heer Brinkhorst (D66)  
Is de contact gedeputeerde die we nu kennen, bereid om bij deze inwoners op bezoek te gaan en te 
spreken over die situatie en mogelijke oplossingen te bieden die hen wel perspectief geeft?  
 
De heer Moinat (SP) 
Gaat de provincie in gesprek met het waterschap over de tien gestelde vragen? Zo ja, op welke ter-
mijn en krijgen we daar ook een verslag van? En zo nee, dan waarom niet? En de tweede vraag: hoe 
is deze brief beantwoord of hoe gaat u die brief beantwoorden? 
 
Gedeputeerde Meeuwissen  
In de afgelopen periode is er veel samengewerkt met de gemeente Emmen en met het waterschap 
Vechtstromen om de oorzaak en de omvang van deze bodemdaling in beeld te krijgen. Helaas is het 
zo dat er geen pasklare oplossingen zijn. Het is ingewikkeld en daarom is het belangrijk dat we goed 
in contact treden, zowel met de bewoners, met overheden, bedrijven en grondeigenaren om samen te 
kijken wat passende oplossingen kunnen zijn. De gemeente en het waterschap gelden als eerste aan-
spreekpunt, ook voor de bewoners. Gedeputeerde Meeuwissen gaat deze brief met het waterschap 
en met de gemeente bespreken en ze zal PS daarover informeren. Dat doe ze vanuit haar rol als wa-
tergedeputeerde. Dat lijkt beter dan dat vanuit de contactgedeputeerde te doen, om niet dingen paral-
lel naast elkaar te lopen die elkaar wellicht doorkruisen. Dan is het ook duidelijker voor de inwoners.  
 
Toezegging  
Gedeputeerde Meeuwissen zegt toe dat GS bij de Staten terug komen over wat precies de rol van de 
contactgedeputeerde is en hoe we daar met elkaar vorm en inhoud aan geven.  
 
N.a.v. B.22 (Brief van Havezate Mensinge en Speelgoedmuseum Roden over bezoek aan Havezate 
en Speelgoedmuseum Roden) 
De heer Hellendoorn (D66)  
Wij zouden graag de uitnodiging als werkbezoek van de Staten georganiseerd willen zien.  
 
Toezegging  
De griffie plant een werkbezoek van de Staten in aan Havezate Mensinge en Speelgoedmuseum  
Roden. 



 

9 

 
N.a.v. B.34 (Brief van Noord Lheeder Es over bijgesteld spuitschema lelieteelt 2021 Noord Lheeder 
Es) 
Mevrouw Kleine Deters (D66)  
De vraag is of de provincie alsnog de ontbrekende gegevens verstrekt heeft en toegezonden zijn aan 
de bewoners en of er in de toekomst gewoon heel transparant op vragen gegevens verstrekt worden, 
zonder gerechtelijk ingrijpen?  
 
Gedeputeerde Otter  
Waar wij niet over gaan en waar wij de informatie niet van hebben, daar kunnen wij ook niet verstrek-
ken. We kunnen een hele hoop Woo-verzoeken hier indienen, maar we gaan er gewoon niet over. De 
voedsel- en warenautoriteit is het bevoegde orgaan. En wat wij hadden - we hadden dus schijnbaar 
een spuitschema – dat hebben we wel verstrekt, maar meer hebben we niet.  
 
N.a.v. B.36 (Brief van de heer G. Hegen over Drentse natuurdoelanalyses) 
De heer Zandvlied (SP)  
Dat gaat over nogal wat rondom natuur en daar zitten ook nogal wat aannames in rond onze ambte-
naren - die van ons, die van jullie. We waren benieuwd of gedeputeerde daar een reactie op zou wil-
len geven, hoe hij die brief ziet en die suggesties over onze ambtenaren.  
 
Gedeputeerde Van Dijk  
Laat duidelijk zijn: het college is verantwoordelijk voor de NDA's, om mee te beginnen, en in mijn ogen 
hebben onze ambtenaren precies gedaan wat er van ze verwacht werd op basis van de opdracht die 
ze met betrekking tot het opstellen van de natuurdoelanalyses hebben gekregen. De opmerkingen of 
suggesties die u of anderen blijkbaar tussen de regels van deze mail doorlezen, laat ik volledig voor 
rekening van mevrouw Rotgers, want ik herken me zeker niet in dat beeld.  

6. Rondvraag 

Er zijn vier rondvragen binnengekomen. 
 
Rondvraag 1 
De fractie van PvdA stelt vragen over het oude munitiedepot in Nieuw Balinge. Op deze locatie be-
vindt zich onder andere een opvang voor voormalige militairen en voor hen is het een hele veilige om-
geving waar ze bijna dagelijks komen en aan het klussen zijn. En deze voorziening, die formeel geen 
zorg levert, is de afgelopen jaren onder andere vanuit de sociale agenda van de provincie Drenthe ge-
subsidieerd. Dit stopt eind dit jaar, waardoor de opvang van de militairen mogelijk ook zal eindigen. 
Het lijkt de Partij van de Arbeid een zeer sympathiek project en daarom vragen wij het college om te 
onderzoeken in hoeverre de helpende hand, in wat voor zin dan ook, geboden kan worden. 
 
Gedeputeerde Turenhout: We hebben dit initiatief de afgelopen jaren gefinancierd met onder meer de 
opdracht en de inzet om structurele financiering te vinden voor deze activiteiten, want dat is niet aan 
de provincie. Heel veel inspanningen zijn verricht, maar helaas nog zonder succes. Het is een uniek 
project, wat tussen wal en schip dreigt te vallen en de reguliere financieringsmogelijkheden eigenlijk 
niet van toepassing zijn. Afgelopen maandag heb ik samen met de CdK nogmaals gesproken met 
Sandra Hoekman, de initiatiefnemer van dit project, om te kijken wat de huidige situatie is. Dat heeft 
het inzicht gegeven dat daar op zich goede ontwikkelingen zijn. Er wordt een nieuwe raad van toezicht 
ingesteld en we hebben afgesproken dat wij eind september, begin oktober een vervolggesprek heb-
ben om te verkennen of en op welke wijze we de stichting verder kunnen ondersteunen richting duur-
zame oplossing. We zullen u op de hoogte houden van voortgang van dit gesprek.  
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Rondvraag 2 
De fractie van Partij voor de Dieren heeft vragen over de rol van de gedeputeerde in het wolveninci-
dent op 9 juli in Wapse. Waarom heeft gedeputeerde Jumelet op 12 juli op vragen van de Partij voor 
de Dieren verzuimd te melden dat er wel degelijk contact was tussen de provincie en de locoburge-
meester voorafgaande aan het doodschieten van de wolf? En klopt het dat de gedeputeerde op 9 juli 
het bevoegd gezag over het lot van de wolf uit handen heeft gegeven? En zo ja, aan wie precies en 
kan de gedeputeerde zijn beslissing toelichten? En wanneer kan de Partij voor de Dieren de antwoor-
den verwachten op de vragen die wij op 12 juli hebben gesteld? 
 
Gedeputeerde Van Dijk  
Collega Jumelet heeft naar aanleiding van vragen van RTV Drenthe uitgelegd dat hij heel concreet 
antwoord heeft gegeven op uw vraag of er vanuit de gemeente Westerveld contact is gezocht met de 
provincie. Dat was niet het geval. Collega Jumelet heeft wel gewoon puur uit interesse en bezorgdheid 
een telefoontje gepleegd met mijnheer Moes en toevallig stond op dat moment de heer Doeven naast 
de heer Moes en zo is dat contact geweest. Het bevoegd gezag met betrekking tot de openbare orde 
en de veiligheid ligt bij de burgemeester en hij heeft op dat moment zijn verantwoordelijkheid geno-
men. Er wordt nog steeds onderzoek gedaan, strafrechtelijk onderzoek zelfs, naar wat zich allemaal 
op 9 juli in Wapse heeft afgespeeld en daar is nog niets over te melden. Zodra dat er is, krijgt u ant-
woord op uw vragen. 
 
Rondvraag 3 
De PVV- fractie heeft ook vragen over het wolvenincident op 9 juli in Wapse. Op 22 september vorig 
jaar is een motie van de PVV aangenomen en daarmee door een meerderheid van de PS uitgespro-
ken dat wolven niet in Drenthe passen en dat overgegaan dient te worden tot beheer van de wolven, 
zo snel als mogelijk, zodat op zijn minst het wolvenprobleem in Drenthe sterk kan worden verminderd. 
Er moet nu zo snel mogelijk een concrete aanpak komen volgens ons. Ziet het college dat ook? En 
wat doet het college van GS om uitvoering te geven aan deze motie?  
 
Gedeputeerde Van Dijk  
Wij zullen in ieder geval op uitnodiging van de commissie, via de uitvoeringsorganisatie BIJ12, gege-
vens over de aanwezigheid van wolven en alle schademeldingen aanleveren bij de Europese commis-
sie. Het college zal in het verlengde wat er is opgenomen in het coalitieakkoord nog gaan discussiëren 
over de door u gevraagde concrete aanpak. Daar zullen we dus op een later tijdstip bij uw Staten op 
terugkomen.  
 
De heer Schoenmaker vraagt aandacht voor het feit dat terreinbeherende organisaties verlies van vee 
niet melden bij BIJ12. De gedeputeerde zal er bij deze organisaties op aandringen ook die gegevens 
te delen. 
 
Rondvraag 4 
De fractie van de VVD heeft een rondvraag rondom de populatie wolven. 
Gaat de gedeputeerde ook meer doen dan alleen de informatie van BIJ12 richting de EU-commissie 
zetten. Of wordt er ook echt nu wel wat gezien qua kans op het gebied van de lobby? We zien nu echt 
dat Brussel wat gaat bewegen en we vinden het als fractie heel belangrijk dat alle kansen daarin wor-
den aangegrepen.  
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Gedeputeerde Van Dijk  
De vervolgvraag is helder. Het college gaat kijken wat wij hier kunnen doen. U weet, ik ga ook Europa 
in, dus dit thema komt ook zeker op de Europese agenda en uiteraard zal ik daar ook dit thema actief 
bespreken. 
 
Mevrouw Kramer 
Het lijkt haar goed om een gesprek, een informatiebijeenkomst te hebben over dit thema, de wolf, met 
zijn allen in de Statenzaal, om de juiste feiten boven tafel te hebben en voor iedereen helder te heb-
ben. Hoe staat de gedeputeerde in dat voorstel?  
 
Gedeputeerde Van Dijk: De agenda van de commissie is aan de commissie, maar ik sta daar zeker 
positief tegenover. Daar wil ik graag aan meewerken.  

7. Brief van Stichting Samenleving, Landbouw Natuur van 30 mei 2023 over rapport ‘Natuur 
anno 2023: Vallen of opstaan?’, incl. onderbouwing fracties PVV en BBB 

De brief is geagendeerd op verzoek van de Statenfracties van de PVV en de BBB.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat dit agendapunt voldoende is behandeld. 

8. NRK Nota van bevindingen ‘Natuurcompensatie Drenthe’; Statenstuk 2023-125 

Gevraagd wordt: 
1. Gedeputeerde Staten te verzoeken tot afhandeling van aanbeveling 1 van de Noordelijke Reken-

kamer, een beleidsregel uit te werken welke belangen de provincie als ‘groot openbaar belang’ 
erkent en Provinciale Staten op korte termijn hierover te informeren; 

2. Gedeputeerde Staten te verzoeken om de implementatie van de aanbevelingen en deze in  beeld 
te brengen via het jaarlijkse overzicht van de aan gedeputeerde staten gedane  voorstellen van de 
rekenkamer en de reguliere planning- en controlcyclus. 

 
Toezeggingen 
Gedeputeerde Van Dijk komt schriftelijk terug op een vraag van de heer Schoenmaker of het herbe-
grenzen van NNN wel kan in relatie met woningbouw? 
 
Gedeputeerde Van Dijk zegt toe dat hij PS jaarlijks een verslag laat toekomen over natuurcompensa-
tie. 
 
Gedeputeerde Van Dijk zegt toenemen een overzicht te komen van het Groenfonds. Wat zit er in en 
wat is er uitgegaan. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-125 als een B-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 
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9. NRK rapport Terugblikonderzoek: ‘Zoektocht naar duurzaamheid in het landbouwbe-
leid’; Statenstuk 2023-126 

Gevraagd wordt: 
1. De conclusies van Gedeputeerde Staten met betrekking tot afhandeling van de aanbevelingen 

van de Noordelijke Rekenkamer, zoals vermeld in de bestuurlijke reactie op bladzijde 50-51 over 
te nemen; 

2. Gedeputeerde Staten te verzoeken om de implementatie van de aanbevelingen, zoals in hun con-
clusies vermeld en deze in beeld te brengen via het jaarlijkse overzicht van de aan gedeputeerde 
staten gedane voorstellen van de rekenkamer en de reguliere planning- en controlcyclus 

 
Toezeggingen 
Gedeputeerde Otter: zegt toe dat hij meer helderheid verschaft door een overzicht (verbandstaatje) te 
maken hoe de oude 8 aanbevelingen volgens GS terug komen in de 4 nieuwe aanbevelingen.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-126 als een B-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 

10. NRK rapport Terugblikonderzoek provinciale grip op bedrijven met grote risico’s voor 
hun omgeving; Statenstuk 2023-121 

Gevraagd wordt: 
1. De conclusies van Gedeputeerde Staten met betrekking tot afhandeling van de aanbevelingen 1 

en 2 van de Noordelijke Rekenkamer, zoals vermeld in de bestuurlijke reactie op bladzijde 30-31 
over te nemen. 

2. Gedeputeerde Staten te verzoeken om de implementatie van de aanbevelingen, zoals in hun con-
clusies vermeld en deze in beeld te brengen via het jaarlijkse overzicht van de aan gedeputeerde 
staten gedane voorstellen van de rekenkamer en de reguliere planning- en controlcyclus. 

 
Toezeggingen 
Gedeputeerde Otter: zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag hoe de informatievoorziening 
loopt met betrekking tot de taken die de Omgeving dienst Groningen voor Drenthe uitvoert en of ODG 
toegevoegd kan worden aan de lijst van Verbonden Partijen.            
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-121 als een B-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 

11. Schorsing van de vergadering tot 20 september 2023 

De voorzitter schorst de vergadering om 16.21 uur. 

[SCHORSING] 

13.  Heropening vergadering en mededelingen (blok 2 en 3) 

De voorzitter de heer Puper heropent de vergadering op 20 september om 9.30 uur en heet de aan-
wezigen welkom. 
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14. Rondvraag 

Er zijn twee rondvragen binnengekomen. 
 
Rondvraag 1 
De fractie van D66 stelt vragen over natuurvergunning van de gemeente Assen. Ze hebben vernomen 
dat de gemeente 1000 extra woningen laat bouwen bij de woonwijk Kloosterveen en hiervoor een na-
tuurvergunning aanvragen bij de provincie. De vraag is: Gaat het her om een nieuwe aanvraag en is 
deze al behandeling? 
 
Gedeputeerde Otter geeft aan dat voor de bouw van 500 woningen eerder een natuurvergunning is 
verleend en die is onherroepelijk. Op die basis wordt gebouwd. Voor de volgende 500 is nog een 
nieuwe aanvraag nodig en die is nog niet bij de provincie ingeleverd.   
 
Rondvraag 2 
De CDA-fractie stelt vragen over het verkeersplein bij Gieten. Al enig tijd zijn we bezig met de aanpas-
singen rondom de verkeersveiligheid van de N34 en dan met name het verkeersplein bij Gieten 
 
Gedeputeerde Jumelet: de drukte bij het verkeersplein Gieten is inmiddels weer op hetzelfde niveau 
als 2019, dus voor corona. Er is geen contact geweest over recente ongevallen met de politie en op 
de vraag of er waarschuwingsborden kunnen komen antwoord de gedeputeerde dat dit wordt meege-
nomen in het volgende overleg met de politie.  

15. NRK rapport Op zoek naar de maatschappelijke effecten van de NOM; Statenstuk 2023-
124 

Gevraagd wordt: 
1. Gedeputeerde Staten te verzoeken tot afhandeling van de aanbeveling van de Noordelijke Reken-

kamer: het faciliteren in het verkrijgen van de informatie die nodig is voor Provinciale Staten om 
zicht te krijgen op de maatschappelijke effecten van de NOM.  

2. Provinciale Staten hun wensen t.a.v. de informatiebehoefte rondom de maatschappelijke effecten 
van de NOM expliciet kenbaar te maken aan Gedeputeerde Staten. 

 
Toezeggingen. 
Gedeputeerde Meeuwissen: zegt toe om in de eerste helft 2024 een bijeenkomst met PS te organise-
ren om te praten over het nieuwe strategisch kader van de NOM 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-124 als een A-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 

16. Nota Verbonden Partijen; Statenstuk 2023-119 

Gevraagd wordt: 
1. de Nota Verbonden Partijen 2023 vast te stellen;   
2. De Nota Verbonden Partijen 2012 in te trekken. 
 
Toezeggingen 
Gedeputeerde Otter zegt toe een overzicht te leveren welke Drentse gedeputeerde bij de diverse ver-
bonden partijen betrokken is 
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Gedeputeerde Otter zegt toe dat op hoofdlijnen wordt aangeven wat de wijzigingen tov de oude nota 
verbonden partijen zijn 
 
Gedeputeerde Otter zegt toe terug te komen hoe het met de Omgevingsdienst Groningen (ODG) gaat 
(herhaling eerder toezegging op 6 september)  
 
Gedeputeerde Otter zegt toe schriftelijk terug te komen hoe en wanneer een verbonden partij wordt 
aangegaan. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-119 als een A-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 

17. Huisvesting ‘demonstration plant’ van CuRe Technology BV; Statenstuk 2023-122 

Gevraagd wordt: 
1. In te stemmen met het verlenen van een cofinancieringssubsidie van € 941.500,-- voor het project 

“Demonstration Plant” aan CuRe Technology BV.  
2. Het subsidiebedrag te dekken uit de Reserve Versterking Economische Structuur, in de begro-

tingsjaren 2023, 2024 en 2025. 
3. De begroting overeenkomstig te wijzigen. 
 
Toezeggingen 
Gedeputeerde Meeuwissen zegt toe een werkbezoek te organiseren naar fabriek CuRe 
 
Gedeputeerde Meeuwissen: zegt toe dat bij het opstellen van de Nieuwe economische koers opnieuw 
wordt gekeken naar de inzet van de instrumenten subsidies en leningen en stapeling daarvan. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-122 als een B-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 

18. Bestuursrapportage 2023 en de 6e wijziging van de Begroting 2023; Statenstuk 2023-120 

Gevraagd wordt: 
1. Kennis te nemen van de Bestuursrapportage 2023.  
2. In te stemmen met de 6e wijziging van de Begroting 2023 
 
Toezeggingen 
Gedeputeerde Van Dijk zegt toe te kijken naar de gehanteerde systematiek van de voortgang en bij-
behorende symbolen bij de bestuursrapportages. 
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat Statenstuk 2023-120 als een B-stuk wordt 
behandeld bij de PS-vergadering van 27 september. 
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19. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden, NRK en verbonden partijen 

 

20. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 14.45 uur. 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 18 oktober. 
 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie van 18 oktober 2023. 
 
 
 
          , voorzitter 
 
 
 
          , Statenadviseur 
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Toezeggingenlijst Statencommissie van 6 en 20 september 2023 
     

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

     
Statencommissie korte termijn 

1. Subsidieregeling voor 
woningeigenaren 

Gedeputeerde Stelpstra zegt toe PS op de 
hoogte te zullen houden of de subsidieregeling 
voorwoningisolatie bij woningeigenaren met 
een laag inkomen, het juiste instrument is. 
 

13-04-2022   

2. Betrekken van 
onderwijsinstellingen bij 
wielerbaan 

Gedeputeerde Brink zegt toe dat hij PS op de 
hoogte houdt van het gesprek met de 
gemeente Assen over de wens van de staten 
om zoveel mogelijk sport en bewegen, 
opleidingen, onderwijsinstellingen te willen 
betrekken bij de wielerbaan. 
 

FCBE 
14-04-2021 

07-12-2021 
 
 
 
 
 
 
28-03-2023 

Bij brief van 7 december 2021 laat GS 
weten dat de gemeente Assen aan heeft 
gegeven dat het momenteel niet lukt om 
binnen de gestelde kaders de plannen te 
realiseren. De belangrijkste oorzaak zijn 
de gestegen bouwkosten. 
 
De gemeente Assen heeft de provincie per 
brief geïnformeerd over de plannen voor 
de ontwikkeling van een Onderwijs & 
beweegcampus, waar de wielerbaan 
integraal onderdeel van zal worden. Voor 
wat betreft een extra financiële bijdrage 
kan pas uitsluitsel geven worden 
nadat de plannen definitief zijn en de 
besluitvormingsprocessen doorlopen zijn. 
(LIS A.27 Statencommissie 17-05-2023) 
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3. Concept Universiteit van 
het Noorden 

Gedeputeerde Bijl zegt toe direct na het 
zomerreces te komen met een update over de 
precieze gang van zaken van het concept 
Universiteit van het Noorden. 
 

FCBE 
02-06-2021 

  

4. Overlast verzorgende 
asielzoekers (veiligelanders) 

Commissaris van de Koning zegt toe de 
uitkomst van het overleg met diverse partijen 
over de overlast verzorgende asielzoekers 
(veiligelanders) te delen met PS. 
 

PS 10-11-2021 01-02-2022  

5. Ondersteuning 
evenementen Wet 
natuurbescherming 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat hij gaat 
kijken hoe de provincie de evenementen nog 
extra kunnen ondersteunen als het gaat om de 
Wet natuurbescherming. De Staten zullen 
daarover, hetzij via brief hetzij via gesprek, op 
de hoogte worden gebracht voor 12 juli 2023. 
 

PS 30-05-2023   

6. Beeldvorming wolf Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat 
gedeputeerde Jumelet schriftelijk terugkomt bij 
PS op de rondvraag van PvdD over de 
beeldvorming wolf en wat de passende 
handelswijze vanuit het college  
 

PS 30-05-2023   

7. Formatiestukken delen 
met PS 

Formateur Baltes doet de toezegging om – op 
verzoek van de heer Pormes - de stukken te 
delen dat heeft geleid tot het resultaat. 
 

PS 12-07-2023   

8. Grondwet 175 jaar De CvdK doet de toezegging dat GS nog met 
een antwoord komt hoe de motie van 
GroenLinks uitgevoerd zou kunnen worden. 
 

PS 12-07-2023   
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9.Winningsplan 
Wannerperveen 

Gedeputeerde Jumelet komt schriftelijk terug 
op de vraag wat er gebeurt met het 
productiewater, wat niet afgevoerd wordt? 
(GS-brief over Advies op geactualiseerd 
winningsplan Wanneperveen) 
 

Statencie 
06-09-2023 

  

10. Vervolg Quickscan 
IJsbaaan 

Gedeputeerde Jumelet neemt het initiatief om 
met de opstellers van de Motie IJsbaan om tafel 
te gaan over vervolg van de Quickscan 
 

Statencie 
06-09-2023 

  

11. Rol 
contactgedeputeerde 

Gedeputeerde Meeuwissen zegt toe dat GS bij 
de Staten terug komen over wat precies de rol 
van de contactgedeputeerde is en hoe we daar 
met elkaar vorm en inhoud aan geven 
 

Statencie 
06-09-2023 

  

12. Herbegrenzen NNN en 
woningbouw 

Gedeputeerde Van Dijk komt schriftelijk terug 
op een vraag van de heer Schoenmaker of het 
herbegrenzen van NNN wel kan in relatie met 
woningbouw (Statenstuk 2023-125) 
 

Statencie 
06-09-2023 

  

13. Overzicht Groenfonds Gedeputeerde Van Dijk zegt toenemen een 
overzicht te komen van het Groenfonds. Wat 
zit er in en wat is er uitgegaan (Statenstuk 
2023-125) 
 

Statencie 
6-9-2023 

  

14. Overzicht oud een 
nieuwe aanbevelingen 

Gedeputeerde Otter zegt toe dat hij meer 
helderheid verschaft door een overzicht 
(verbandstaatje) te maken hoe de oude 8 
aanbevelingen volgens GS terug komen in de 
4 nieuwe aanbevelingen (Statenstuk 2023-126) 
 

Statencie 
06-09-2023 
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15. Informatievoorziening 
Omgevingsdienst 
Groningen 

Gedeputeerde Otter zegt toe schriftelijk terug 
te komen op de vraag hoe de 
informatievoorziening loopt met betrekking 
tot de taken die de Omgeving dienst 
Groningen voor Drenthe uitvoert en of ODG 
toegevoegd kan worden aan de lijst van 
Verbonden Partijen. 
 

Statencie 
06-09-2023 

  

16. Jongerenadviesraad en 
cultuurnota  

Gedeputeerde Otter zegt toe dat hij de 
Jongerenadviesraad gaat uitnodigen voor een 
gesprek over de nieuwe cultuurnota. 
 

   

17. Overzicht verbonden 
partijen 

Gedeputeerde Otter zegt toe een overzicht te 
leveren welke Drentse gedeputeerde bij de 
diverse verbonden partijen betrokken is.  
 

Statencie  
20-09-2023 

  

18. Wijzigingen nota 
verbonden partijen 
 

Gedeputeerde Otter zegt toe dat op 
hoofdlijnen wordt aangeven wat de 
wijzigingen tov de oude nota verbonden 
partijen zijn. 
 

Statencie  
20-09-2023 

  

19. Aangaan verbonden 
partijen 

Gedeputeerde Otter zegt toe schriftelijk terug 
te komen hoe en wanneer een verbonden 
partij wordt aangegaan. 
 

Statencie  
20-09-2023 

  

20. Brief over DPLG Gedeputeerde Otter zegt toe voor 18 oktober 
een brief te sturen over de besluitvorming 
rondom het concept (DPLG), de 
maatregelpakketten voor 2024/2025  
en het vervolgproces DPLG, inclusief de wijze 
waarop PS wordt betrokken. 
 

PS 27-9-2023  √ LIS A.12 Statencommissie 18-10-2023 
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Statencommissie lange termijn (langer dan 3 maanden) 

1. Werkbezoek Gedeputeerde Kuipers zegt toe een werkbezoek 
te willen organiseren om een aantal 
maatregelen te bekijken die gemeenten en 
waterschappen treffen op het gebied van 
klimaatadaptatie. 
 

12-01-2023  Update 05-07-2023:  
Voorstel: toezegging verwijderen van de 
lijst gezien er geen verzoek vanuit de 
Staten is gekomen hiervoor 
 

2. Ruimte voor Ruimte 
regeling 

Gedeputeerde Brink zegt toe de Ruimte voor 
Ruimte regeling nog eens tegen het licht te 
houden, om te kijken naar verbeteringen. 
 

02-03-2022 07-09-2022 Update 12-05-2022:  
Gedeputeerde Brink meldt per mail dat 
het voorstel voor aanscherping van de 
Ruimte voor Ruimte regeling naar 
verwachting in kwartaal 3 naar de Staten 
komt. 
 

3. Regionaal Mobiliteitsplan 
Drenthe 

Gedeputeerde Vedelaar zegt toe bij versie 2.0 
een afkortingenlijst toe te voegen. 
 

23-03-2022 07-02-2023 Update 07-02-2023:  
Regionaal Mobiliteitsplan 2.0 wordt 
medio 2023 zoals het nu staat. 
 

4. Actualisatie 
Luchtvaartbeleid 

Gedeputeerde Bijl zegt toe dat er een 
actualisatie komt van het provinciaal 
Luchtvaartbeleid. 
 

FCBE 
23-06-2021 

12-02-2021 Vanwege de ontwikkelingen in de 
onbemande luchtvaart en wat dit 
betekent voor het Drentse 
luchtvaartbeleid, is het wenselijk om het 
nieuwe beleid nog enige tijd uit te stellen 
totdat hier meer bekend over is. 
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5. Uitnodigen Nationaal 
coördinator Discriminatie 
en Racisme 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe de Nationaal 
coördinator Discriminatie en Racisme uit te 
nodigen voor het najaar van 2022 om met de 
Staten en andere belangstellenden in gesprek te 
gaan over discriminatie en racisme in Drenthe. 
Hij zal hierover in overleg gaan met de 
Statengriffie.  
 

PS 01-06-2022  In het presidium van 31-10-2022 is 
afgesproken dat de Nationaal coördinator 
Discriminatie en Racisme uit te nodigen 
na de Statenverkiezingen en voor het 
zomerreces. 
 

6. Alliantieproject 
Buurtvervoer Midden-
Drenthe 

Gedeputeerde Kuipers zegt toe dat wanneer het 
alliantieproject Buurtvervoer Midden-Drenthe 
een succes is, hij samen met gedeputeerde 
Vedelaar zal onderzoeken of het project vanuit 
de Sociale Agenda en vanuit `mobiliteit verder 
gebracht kan worden. 
 

PS 14-12-2022  Update 05-07-2023:  
Het project is nog niet afgerond; de 
toezegging kan blijven staan. 

7. Provinciale Regenboog 
ambassadeur 

Gedeputeerde Turenhout zegt toe terug te 
komen op de vraag of de provinciale Regenboog 
ambassadeur ook onderdeel gaat vormen in het 
reglement van de Adviesraad Toegankelijkheid 
 

Statencie 
06-09-2023 

  

8. Werkbezoek De griffie plant een werkbezoek van de Staten in 
aan Havezate Mensinge en Speelgoedmuseum  
Roden.  
 

Statencie 
06-09-2023 

  

9. Verslag 
natuurcompensatie 

Gedeputeerde Van Dijk zegt toe dat hij PS 
jaarlijks een verslag laat toekomen over 
natuurcompensatie (Statenstuk 2023-125) 
 

Statencie 
06-09-2023 
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10. NOM Gedeputeerde Meeuwissen zegt toe om in de 
eerste helft 2024 een bijeenkomst met PS te 
organiseren om te praten over het nieuwe 
strategisch kader van de NOM 
 

Statencie  
06-09-2023 

  

11. Werkbezoek CuRe 
Technology  

Gedeputeerde Meeuwissen zegt toe een 
werkbezoek te organiseren naar fabriek CuRe  
 

Statencie  
06-09-2023 

  

12. Nieuwe economische 
koers 

Gedeputeerde Meeuwissen zegt toe dat bij het 
opstellen van de Nieuwe economische koers 
opnieuw wordt gekeken naar de inzet van de 
instrumenten subsidies en leningen en stapeling 
daarvan. 
 

Statencie  
20-09-2023 
 

  

13. Bestuursrapportage 
2024 ev 

Gedeputeerde van Dijk zegt toe te kijken naar 
de gehanteerde systematiek van de voortgang 
en bijbehorende symbolen bij de 
bestuursrapportages 
 

Statencie  
20-09-2023 
 

  

 

Moties 

M2020-12 
Brede Welvaart en 
duurzame 
ontwikkelingsdoelen als 
koers bij maatregelen 
economisch herstel 

Verzoekt het college om: 
- De principes van de brede welvaart en de 

17 duurzame ontwikkelingsdoelen (SDG's) 
van de Verenigde Naties als koers zien bij de 
uitwerking van de maatregelen gericht op 
economisch herstel tijdens als na de corona-
crisis; 

- deze principes en koers te betrekken bij de 
door GS in het najaar te organiseren 
bijeenkomst 'Weg uit de coronacrisis'. 

 

PS 01-07-2020   
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M2021-25,Innovatie 
infrastructuur en 
luchtkwaliteit 

Verzoekt het college om: 
- PS te informeren m.b.t. de stand van zaken 

rondom dit soort van IT-innovatie in Noord-
Nederland (inclusief Flevoland en in het 
bijzonder in Drenthe); 

- een verkenning uit te voeren in hoeverre dit 
soort van IT-innovatie ook in de provincie 
Drenthe te implementeren is; 

- aan bijvoorbeeld de bestuurscommissie MIRT 
of het Regionaal verband te verzoeken of zij 
in deze een proactieve rol kunnen vervullen 
om de betrokken stakeholders in dit 
onderwerp te horen. 

 

07-07-2021   

M 2021-41  
‘Burgers betrekken bij 
provinciale financiën’ 

Verzoekt het college om: 
- online presentaties te maken ten behoeve 

van burgers waarin een begrijpelijke uitleg 
wordt gegeven over de wijze waarop de 
financiële huishouding van de provincie 
Drenthe werkt; 

- er ten behoeve van specifieke momenten 
zoals de begroting, voorjaarsnota of de 
jaarstukken, jaarlijks begrijpelijke online 
presentaties worden gemaakt ten behoeve 
van alle burgers. 

 

PS 10-11-2021 22-02-2023 Dit onderwerp is besproken in de laatste 
bijeenkomst van de Werkgroep 
Programmabegroting. In 2022 zijn in dit 
verband de bekende ‘infographics’ 
opnieuw verschenen. Voor 2023 wordt 
vanuit de verkiezingen en door het 
nieuwe college bekeken hoe verder vorm 
gegeven zal worden aan deze motie. 
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M2022-18, Ruimte voor de 
Nedersaksenlijn 

Verzoeken het college: 
- volop inzet te blijven plegen op de 

Nedersaksenlijn vanuit alle verschillende 
disciplines, en de NSL als grote ruimtevrager 
een plek te geven in de actualisatie van de 
omgevingsvisie. 

 

01-06-2022  Update 07-02-2023:  
Nedersaksenlijn wordt volop inzet op 
gepleegd. Zie opgeleverde bidbook met 
daarbij MIRT onderzoek dat we nu mogen 
uitvoeren (LIS A.21 van OGB 23-11-2022). 
Volgend ijkmoment zal rond de 
voorjaarsnota zijn. 
 

M 2022-30 
Hoge nood in Drenthe 

Verzoekt het college om: 
- Voor 1 juni 2023 in beeld te brengen welke 

mogelijkheden er zijn om aan de behoefte 
van de bezoekers te voldoen en welke 
partijen daarin aan zet zouden zijn; 

- Zo mogelijk met een voorstel te komen hoe 
tot realisatie over kan worden gegaan. 

 

PS 28-9-2022 08-06-2023 Update: 
Er is enige vertraging opgelopen bij de 
inventarisatie ivm aanleveren van data 
door stichting ‘Hoge Nood’, deze 
inmiddels aanwezig is en er wordt aan 
gewerkt om het onderzoek zo snel 
mogelijk af te ronden.  
Hierna komt er een plan van 
aanpak/voorstel met verzoek tot besluit. 
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M 2022-48 
Internationale Culturele 
Samenwerking voor een 
sterke grensregio 

Verzoekt het college om: 
- Een cultureel evenement te ontwikkelen 

langs de spoorlijn, in samenwerking met de 
Kreis Grafschaft Bad Bentheim en de 
Bentheimer Eisenbahn; 

- Hiertoe een uitgewerkt voorstel aan PS te 
sturen voordat de spoorverbinding Emmen-
Rheine voor personenvervoer wordt 
geopend. 

 

PS 09-11-2022 08-06-2023 Update 
Op 21 april heeft Gedeputeerde Stelpstra 
contact gehad met Landrat Fietzek van de 
Grafschaft Bentheim gesproken. De 
Landrat was zeer verheugd over dit 
initiatief, vooral omdat dit door de 
politiek in Drenthe wordt gedragen. 
Tijdens de afspraak met de gedeputeerde 
was ook het hoofd cultuurzaken vanuit de 
Grafschaft mee. Afgesproken is om een 
vervolgafspraak in te plannen. Ook is 
afgesproken dat Drenthe met een 
voorstel komt. Binnen de Drentse 
organisatie is door de 
Duitslandcoördinator contact gezocht met 
de het team CMV. Samen met een 
projectmedewerker wordt aan Drentse 
zijde aan een voorstel gewerkt. 
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M 2023-1 
Provinciale Staten 
Vergaderen op locatie 

Verzoekt het presidium:  
- Er in het volgende vergaderseizoen 

2023/2024 zeker vier commissieverga-
deringen (2 OGB 2 FCBE ) op verschillende 
locaties in de provincie, zo veel mogelijk 
onderwerp gerelateerd worden belegd; 

- bij elk van de 4 commissievergadering een 
haalbaarheid en kostenberaming door de 
griffie wordt voorgelegd aan het presidium. 

- Na de 4 vergaderingen een evaluatie uit te 
laten voeren vanuit de griffie onder 
Statenleden ,GS, Griffie en andere direct 
betrokkenen, en deze evaluatie voor te 
leggen aan het Presidium. 

PS 01-02-2023   

M 2023-8 
Zorgen voor spoedeisende 
zorg 

Verzoekt het college: 
- Om zo spoedig mogelijk richting de 

verantwoordelijk minister deze problematiek 
onder de aandacht te brengen en te pleiten 
voor een spoedige opschaling van het aantal 
opleidingsplaatsen voor de SEH’s en 

- Met de partijen vertegenwoordigd aan de 
Drentse gezondheidstafel de consequenties 
van deze personeelstekorten voor de 
toegankelijkheid van zorg in Drenthe en 
mogelijke oplossingen in kaart te brengen 
en hierover de Staten vóór 1 juli 2O23 te 
berichten. 

PS 01-02-2023  Update 05-07-2023:  
De deadline van deze motie is verplaatst 
naar oktober 2023, na de mondelinge 
toelichting door gedeputeerde Kuipers ter 
vergadering 14-06-2023. 
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M 2023-20 Verzoekt het college 
- Het signaal aan het kabinet af te geven dat 

door deze accijnsverhoging de kleine lokale 
brouwerijen die van belang zijn voor de 
productie van hoogwaardige treekproducten 
hard worden geraakt. 

- Hier ook bij te vermelden dat de lokale 
leveranciers en hiermee ook de regionale 
economie door deze maatregel wordt 
geraakt. 

PS 27-09-2023   
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